
Styrelsemöte Sverok Västerbotten 25 Juni 2015 
 
Närvarande: Linus Råde, Leif Ershag, AnnaIsabella Selleskog (AI), Hanna Nordin, Mille 
Björkman (från $10) 
 
§1. Mötets öppnande 
Linus förklarar mötet öppnat 
 
§2. Val 
Mötesordförande Linus 
Mötessekreterare Leif 
Mötesjusterare AI 
 
§3. Firmatecknare 
Leif och Linus har båda access till bankkontot numera. Leif åtar sig att ordna så att 
ekonomistödet från riks, Anna, får access igen. Leif åtar sig även att ändra firmatecknare 
hos skatteverket.  
 
§4. Sommarläger  
Vi har sökt 5000 från kommunen och fått det beviljat. Vi har 89 Anmälda än så länge. 
Sanna efterlyser tips om spelledare. 
 
§5. Regionen 
Vi har ännu inte fått reda på hur stort bidraget från Region Västerbotten blir.  Sanna 
fortsätter att jaga för att få veta. 
 
Styrelsen beslutar att: Kopior på ansökningar ska lagras i dropbox så styrelsen har tillgång 
till det senare. 
 
§6. Projekt 
För vårat projekt Fantastikens månad, en riktad satsning mot skolbiblioteken har vi fått 50 
000 kr av de 75 000 kr vi sökte. 
 
§7. Mejlinglistan 
Det är fortfarande bara Linus i styrelsen som får mailen som går till styrelsemailen. Styrelsen 
uppdrar åt Mille att ordna det med riks så att hela styrelsen får dessa mail. 
 
§8. Nolia 
Frågan lämnas obehandlad. 
 
§9. Handkassan 
Den existerar inte och styrelsen tror att det är ett tidigare bokföringsfel. Troligtvis har 
handkassan betalats in på bankkontot igen men inte blivit borttagen från bokföringen. Detta 
protokoll kommer att användas för att bokföra förlusten. 
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§10. Övriga frågor 
 Mejllistan 
Redan behandlad 
 
 Level Up 
Sanna planerar för 4 studiecirklar i radio, styrelsekunskap, ordförandenätverk respektive 
kassörsutbildning. De planeras att hållas tisdagar på klossen.  
Styrelsen uppdrar åt Sanna att undersöka möjligheterna att ha vissa av dessa på distans. 
 
  Event i sommar 
Nerdcon 
Styrelsen kommer vara där. 
 
Frostbyte 
Styrelsen kommer vara där. 
 
Nolia 
Fantasia och fusk har lokal i ungdomslandet. Styrelsen uppdrar åt Sanna att ordna med 
närvaro på Nolia och stämma av budget med Leif. Ett flertal ur styrelsen kan vara där ett par 
dagar. 
 
 Lägertankar so far: 
https://docs.google.com/document/d/1wIMAwM_9QtJvnnQtMP82_uBrWobZdJsaQ7COvwZ
Dijc/edit?usp=sharing 
Styrelsen tycker det ser bra ut. 
 
 Bokningssystem från AGIT 
Styrelsen uppdrar åt Sanna att undersöka möjligheterna och att implementera systemet om 
hon finner det dugligt. 
 
 Ingen Hemavan/Tärnaby i sommar men i höst. 
Styrelsen tackar för informationen. 
 
 Rollupen.  
Styrelsen vill ha rollupen lila slut, fast texten ska centreras ordentligt. Styrelsen betonar 
vikten av att hela sloganen är med. 
 
 Ume Live 
Styrelsen beslutar att bjuda föreningar på marängsviss och uppdrar åt Sanna att lösa det. 
 
 Telefon. Beskattning och sånt. 
Vi har en telefon. 
 
Protokollnotering: Mille ansluter 
. 
 Föreningskonsulent. 
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Vi har fått tillbaka från skatteverket och har nu pengar för föreningskonsulent tills i februari. 
Kassör kontaktar Jenny på riks för att reda ut hur allt ligger till ekonomiskt. 
 
 Välkomstbrev. 
Styrelsen informeras om att Linus läst igenom fjolårets och bekräftar att det duger. Styrelsen 
beslutar att fortsätta använda det. 
 
§11.Nästa möte 
24 Augusti, klockan 18:00  21:00 
 
§12.Mötets avslutande 
Linus förklarar mötet avslutat. 
 
 
 
 
________________________________ 
Vid Protokollet 
Leif Ershag 
 
 
 
 
_________________________________  
Justeras 
AnnaIsabella Selleskog 
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